

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 22-02-2026 11:12:47 AM Subject: Reversing the decision to enter into a strategic p</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 22-02-2026 11:12:47 AM الموضوع: العدول عن دخول شريك استراتيجي</p>
<p>With reference to the previous disclosure dated 27-01-2026, which included Mr. Ali Mahmoud Hassan Obeidat's desire to enter as a strategic partner with a value of (750,000) Jordanian dinars, kindly be informed that Mr. Ali Mahmoud Hassan Obeidat has withdrawn from completing the procedures for entering as a strategic partner, based on an official letter issued by him dated 22-02-2026 .</p>	<p>بالاشارة الى الافصح السابق بتاريخ 27-01-2026 و المتضمن رغبة السيد علي محمود حسن عبيدات بالدخول كشريك استراتيجي بقيمة (750000) دينار اردني، نود إعلامكم عن عدول السيد علي محمود حسن عبيدات عن استكمال اجراءات الدخول كشريك استراتيجي و ذلك استنادا الى كتاب رسمي صادر عنه بتاريخ 22-02-2026 .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>